
Lions Doetinchem weer ‘op stoom’ 
 
Na de aangename en van mooi weer voorziene opening van het nieuwe ‘fiscal year’, eind 
augustus bij onze vorige president Pim, en de eerste avondbijeenkomst begin september, was 
nu de eerste taphap bij de kruisberg aan de beurt. Met ruim 20 mannen waren we weer bij 
elkaar. Na een korte opening van de avond gaf Ramon, onze kersverse president, het stokje 
even over aan Mark Janssen, de uitbater van de Kruisberg. Mark meldde dat hij jarig was 
geweest en dat er gebak in de koelkast’ was ‘overgebleven’. En dus kregen we, na ons diner, 
heerlijk gebak. Mark dank! 
 
Voor afvallers las ik in de krant van 19 september, dat wilde je afvallen dan moest je niet het gehele 
gebakje nemen maar enkel de slagroom. Een tip die ik gaarne overneem. 
 
Daarna was er een tweede verrassing, onze ‘tailtwister’ Willen Tell gaf een kijkje in zijn 
privéleven door te melden dat zijn vroeg vanavond weg was en hij op hun beide honden moest 
passen. Voor de nauwlettende Lion, beide honden hadden een badge om, zoals het hoort. 
Willen gaf ook even voor de snuffelende nieuwkomer, die 20 jaar in Duitsland had gewoond, 
een uitleg over zijn functie: ‘Dom praten’ en vooral gezellig doen.  
 
Ook weer gezongen voor twee ‘jubilarissen’, met beide een andere reden, Jan van Iersel en Han 
Meibergen. Han kreeg een Lions International oorkonde uitgereikt voor zijn positieve bijdrage, 
getiteld 100, of was dat de tekst op het ‘speldje’?. Wat dat dan ook precies betekent was nog 
nog niet duidelijk en zal nog door ons bestuur uitgezocht worden. Bericht volgt. Jan kreeg ook 
een oorkonde, maar belangrijker was dat hij in de zomer jarig was geweest, wat voor ons 
betekend gratis een drankje. Jan nogmaals dank.  
 
Toen aan het diner, een heerlijke carpaccio als voorafje. Gevolgd door een stevige beenham 
met ‘bot’. Ouderwets lekker, natuurlijk aangevuld met aardappeltjes, patatjes en groenten. 
 
Ramon had tijdens de het diner nog een mededelingen over de goede doelen. Er waren zes 
ideeën binnengekomen en het bestuur zou op korte termijn tot een keuze voor ‘ons’ goede 
doel zou komen. Waar transparantie toch ons uitgangspunt als Lions is was Ramon dit keer 
minder scheutig. Welke zes ideeën er waren wenste hij niet te delen met de leden.  
 
Henk Dijk meldde als gebruikelijk weer een belangrijker activiteit waar een ieder weer aan kon 
deelnemen.  
 
Na acht uur bleven de nodig Lions nog ‘hangen’ bij de kruisberg waarna een ieder, voldaan’ 
naar huis keerde. 
 
Jan A. Jurriëns, namens de Commissie Publiciteit 
 


